

邀请参加“公共国外展览会” - 为您的工厂带来战略性商业优势

INVITATION TO PARTICIPATE IN "PUBLIC FOREIGN EXHIBITION CONFERENCE" - STRATEGIC BUSINESS ADVANTAGES FOR YOUR FACTORY

亲爱的合作伙伴,

作为一家希望扩大全球影响力并抓住新商机的工厂,参加“公共国外展览会”可能是一个战略举措。以下是您的工厂通过参与此活动可以获得的分步优势:

- 1. 培养品牌忠诚度和建立关系:** 通过参加会议,您有机会与外国客户建立牢固的联系,培养品牌忠诚度并为持久的合作伙伴关系铺平道路。
- 2. 获得政府支持:** 参加会议提供了获得宝贵政府支持的途径,确保遵守法规并为国际贸易创造有利的环境。
- 3. 展示新产品:** 该活动是发布和展示您的最新产品的理想平台,吸引全球市场的关注并激发兴奋。
- 4. 接触全球受众:** 参加会议让您的工厂接触到多样化的全球受众,提高品牌知名度并吸引全球潜在客户的兴趣。
- 5. 安排外国买家参观:** 会议有助于组织外国买家参观您的工厂,实现直接互动并促进国际范围内的业务合作。

与欧洲工商会和 DEIL GROUP LLC 合作,这项服务为您的工厂提供了一个战略机会,可以建立网络、展示能力并在全球商业界建立宝贵的联系。

我们邀请您抓住这个机会,提升您工厂在国际舞台上的存在感并开启新的增长可能性。您参加“公共外国展览会议”可能是扩大业务范围和在全球市场取得更大成功的关键一步。

DEAR ESTEEMED PARTNER,

As a factory looking to expand your global presence and seize new business opportunities, participating in the "Public Foreign Exhibition Conference" can be a strategic move. Here are the step-by-step advantages that your factory can gain from engaging in this event:

- 1. CULTIVATE BRAND LOYALTY AND BUILD RELATIONSHIPS:** By joining the conference, you have the chance to establish strong connections with foreign customers, fostering brand loyalty and paving the way for enduring partnerships.
- 2. ACCESS GOVERNMENT SUPPORT:** Participation in the conference provides an avenue to tap into valuable government support, ensuring regulatory compliance and creating a favorable environment for international trade.
- 3. SHOWCASE NEW PRODUCTS:** The event serves as an ideal platform to unveil and showcase your latest products, attracting attention and generating excitement within the global market.
- 4. REACH A GLOBAL AUDIENCE:** Engaging in the conference allows your factory to reach a diverse global audience, enhancing brand visibility and drawing interest from potential customers worldwide.
- 5. ARRANGE VISITS FROM FOREIGN BUYERS:** The conference facilitates the organization of visits from foreign buyers to your factory, enabling direct interactions and fostering business collaborations on an international scale.

In collaboration with the European Chamber of Commerce and Industry and DEIL Group LLC, this service offers your factory a strategic opportunity to network, showcase capabilities, and establish valuable connections within the global business community.

We invite you to seize this chance to elevate your factory's presence on the international stage and unlock new growth possibilities. Your participation in the "Public Foreign Exhibition Conference" could be a pivotal step towards expanding your business reach and achieving greater success in the global market.